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Elke stem telt, ook die van jou: “Afwezigen hebben ongelijk” 
LONDERZEEL - Op 13 oktober 2024 kan elke inwoner vanaf 
18 jaar een stem uitbrengen voor de gemeente- en  provincieraad. 
De opkomstplicht voor lokale en provinciale verkiezingen is sinds 
kort afgeschaft. Wie geen stem wenst uit te brengen, hoeft dus niet 
meer naar het stemhokje te gaan. Maar waarom zou je niet gaan 
stemmen? Het kost een kleine moeite en het lokale bestuur staat 
net het dichtst bij de inwoner. Heel wat beslissingen van het lokale 
bestuur hebben een directe impact op het leven van de inwoners, 
denk maar aan initiatieven voor kinderen, maar ook voor jongeren, 
volwassenen en senioren. Ook je omgeving wordt voor een groot 
deel door het gemeentebestuur bepaald: parken, pleinen, groen, 
open ruimte, speelruimte, sportmogelijkheden, voet- en fietspa-
den…. Lokale partijen en hun mandatarissen geven mee vorm aan 
het dagelijks leven van hun burgers. Door een stem uit te brengen, 
heb je invloed op de vorming van een gemeentebestuur. Een stem 
die niet wordt uitgebracht, heeft geen invloed. Het is een stem waar 
geen rekening mee gehouden zal worden. Wist je overigens dat 
het geduurd heeft tot 27 maart 1948 voordat vrouwen konden 
stemmen? Het uitbrengen van een stem is de hoeksteen van onze 
democratie. Dat moeten we koesteren. Het is hét moment dat de 
burger inspraak geeft. Laat je stem niet verloren gaan, want elke 
stem telt. Het kleinste verschil in stemmenaantal tussen partijen, 
kan grote gevolgen hebben bij de vorming van een bestuur achteraf. 
Afwezigen hebben sowieso ongelijk. (jh)

Joris Herpol 
Hoofdredacteur Het Cursiefje 

FOTO JH 



3



4

Kiezen tussen zeven lijsten in Meise 
MEISE - Met zeven partijen die opkomen in Meise, dreigt het politieke 
landschap flink te versnipperen. Gerda Van den Brande (N-VA) wil graag 
burgemeester blijven en doet als lijsttrekker dan ook een gooi naar de 
sjerp. Op de N-VA-lijst staan ook schepenen Jonathan De Valck en Ann Van 
den Broeck. Schepen en lijsttrekker Tom Heyvaert van coalitiepartner LB+ 
zou de sjerp ook graag omgorden. Bij LB+ wordt ook Valère Lauwers alias 
Vlaamse charmezanger ‘Jo Vally’ als onafhankelijke kandidaat als lijstduwer in 
stelling gebracht. Zijn ook kandidaat op LB+: schepen Ruben Algaba, sche-
pen Jorn Lathouwers, gewezen schepen Wim Verbeke en oud-burgemees-
ters Roger Heyvaert en Jos Emmerechts. Groen schuift gewezen schepen 
Thomas Goethals als lijsttrekker naar voor. Bij CD&V+ is Marie Behaeghe 
lijsttrekker, huidig fractieleidster Sonja Becq wordt er lijstduwer. Samen An-
ders treedt dan weer met lijsttrekker en gewezen schepen Roel Anciaux 
in het politieke strijdperk. Ex-schepen van N-VA Paul Van Doorslaer, die 
met de vorige verkiezingen in 2018  nog opkwam met de lijst LEEF en 
acht stemmen tekort kwam om een zitje te veroveren, is de lijsttrekker van 
Vlaams Belang. Daarnaast is er ook een lijst ‘Burgerteam’ ingediend. In Meise 
zijn er met deze gemeenteraadsverkiezingen twee extra zetels te verdelen 
in de gemeenteraad én een extra schepenpost, want Meise heeft de kaap 
van 20.000 inwoners overschreden. (jh)

FOTO JH

Speelgoedbeurs en ‘Homo Universalis’ in Malderen 
MALDEREN - De Gezinsbond van Malderen organiseert tijdens het weekend van 16 en 17 november 2024 enkele mooie activi-
teiten. Op zaterdag 16 november 2024 is er een speelgoedbeurs in het Gildenhuis van Malderen van 9 tot 12 uur in samenwerking 
met KWB. Op zondag 17 november 2024 is er van 10.30 uur tot 18 uur een dorpscafé in het Gildenhuis van Malderen. Op zondag 
17 november 2024 wordt er vanaf 14u tot 18u een ‘homo universalis’-editie georganiseerd in het Gildenhuis van Malderen. Alle info: 
tel. 0477-517.752.  (jh)
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Plantenkwekerij Bruckeveld
MERCHTEM - In 1993 startte Walter Vanderstraeten en Christine 
Magnus hun plantenkwekerij ‘Bruckeveld’, gelegen op de grens van 
Merchtem, Steenhuffel, Wolvertem en genoemd naar het perceel waar 
het bedrijf zich bevindt.

Kwekerij Bruckeveld richtte zich eerst op de verkoop aan tuinaanleggers 
en tuincentra. Maar in de loop der jaren vonden steeds meer particulieren 
de weg naar deze kwekerij.

Er worden meer dan 2000 soorten vaste planten gekweekt, waaronder 
bodembedekkers, siergrassen, borderplanten, prairieplanten, kruiden, 
varens, waterplanten, rotsplanten. Later werd het assortiment ook nog 
aangevuld met struiken en haagplanten. De specialiteit van deze kwekerij 
zijn wel de vaste planten waarvan een heel ruim aanbod beschikbaar is. 
Walter heeft echte groene vingers en stekt, scheurt en zaait een groot deel 
van het assortiment zelf. Christine is verantwoordelijk voor de verkoop. 
Bomen en haagplanten worden aangekocht bij collega boomkwekers.

Walter en Christine zijn gepassioneerd door planten. Elk jaar nemen ze 
beloftevolle nieuwigheden op in het assortiment. Volgens Christine is 
Walter te enthousiast en staan er ook vele onbekende pareltjes tussen 
de meer gekende planten. Klanten komen van over het ganse land voor 
dit mooie aanbod.

Op de prachtige website kan u een overzicht vinden van alle planten 
met de nodige informatie. De meeste planten zijn voorzien van een foto 
genomen op de kwekerij.

U kan een bestelling plaatsen via de website. Bestelde planten worden 
klaargezet zodat u ze enkel hoeft op te halen.

Het is ook mogelijk om uw planten zelf uit te kiezen. U kan etiketten 
met de standplaats vragen op het kantoor, handige karretjes staan ter 
beschikking.

In september en oktober staat de kwekerij op zijn mooist. Team 
Bruckeveld heeft een ganse zomer het jonge plantgoed opgepot en de 
kwekerij staat weer gevuld met planten..

Christine en Walter nodigen u van harte uit voor een bezoekje aan hun 
kwekerij. U kan vrijblijvend een wandeling maken langsheen de bloeiende 
planten. In de toontuinen en ook de privetuin die vrij toegankelijk is, kan 
u de planten in de volle grond bewonderen en inspiratie opdoen voor 
uw eigen tuin.

Geum ‘Salmon Delight’

Op tuinreis in Engeland
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Buurt kant zich tegen uitbreiding van jeugdsite: “We vrezen meer 
overlast als er nog meer verenigingen en activiteiten bijkomen”

MEISE - De buurtbewoners rond de Linde in Sint-Brixius-Rode 
kanten zich tegen een uitbreiding van de site en overhandigden 
een petitie aan het schepencollege. Ze vrezen meer overlast bij 
een uitbreiding van de site, waar momenteel onder andere de 
scouts, chiro en jeugdhuis den Droes hun lokalen hebben.

“De petitie is getekend door 76 omwonenden in de Potaarde-
straat, Hof te Rodestraat, Broekstraat en Berthoutsstraat, die fel 
gekant zijn tegen deze plannen”, zegt Florian Finke (48) namens 
de buurtbewoners. “We vernamen met grote bezorgdheid dat 
er binnen de gemeente een overleg heeft plaatsgevonden over 
mogelijke nieuwe functies op de Lindesite. Zo zouden er lokalen 
komen voor het creatief atelier ‘t Verloren Uurke Meise, de meis-
jesscouts van Sint-Brixius-Rode, een polyvalente zaal met keuken, 
een repetitieruimte, speelpleinwerking de Spin, kinderopvang en 
nog andere functies. Een en ander zou in een ‘haalbaarheidsstudie’ 
onderzocht dienen te worden.” De buren van de Linde wijzen 
het gemeentebestuur erop dat er nu al sprake is van overlast. 
“Regelmatig worden omwonenden geconfronteerd met hinder”, 
gaat Florian verder. “Dat gaat dan onder andere over geluidshin-
der. Onze nachtrust wordt verstoord door feesten en fuiven in 
Den Droes en in de ‘feestzaal’ op de Lindesite. Het terras van 
jeugdhuis Den Droes wordt ook ’s nachts gebruikt. Er zijn avond-
lijke en nachtelijke activiteiten van de Chiro, Feesten van de Scouts 
op hun ‘zolderke’, enzovoort. Daarnaast zijn er vernielingen en is 
er afval. Glazen, bekers en afval worden over de tuinschuttingen 
gegooid, feestvierders begeven zich in voortuinen en verkeers-
borden worden vernield. Er is ook verkeershinder door verkeerd 
parkeren en het blokkeren van uitritten. Het bestuur van VZW de 
Linde wordt regelmatig over excessen en hinder geïnformeerd.” 

Grenzen bereikt
“De grenzen van aanvaardbare hinder zijn momenteel bereikt. 
Een uitbreiding van activiteiten op de Linde-site zal gepaard gaan 
met een intensivering van de bestaande hinder,  welke de omwo-
nenden disproportioneel zou treffen. Die uitbreiding zou niet in 
overeenstemming zijn met een goede ruimtelijke ordening, omdat 
die niet verenigbaar is met de woonbestemming van de omlig-
gende percelen. De buurt vindt ook dat jeugdverenigingen in een 
dergelijke concentratie niet thuis horen op een perceel grenzend 
aan zestien achtertuinen van woonhuizen. Zij verdienen een plek 
in Meise waar kinderen gewoon onbekommerd hun ding kunnen 
doen, zonder huiverig te moeten zijn voor klachten van buren en 
zonder dat een conflict met de buurt voorgeprogrammeerd lijkt. 
Kinderopvang en speelpleinwerking zijn zo mogelijk nog minder 
geschikt op deze locatie. De buurt zal alles doen wat in haar mo-
gelijkheden ligt om een uitbreiding tegen te houden. We vinden 
dat de buurtkinderen ook recht hebben op een plek die haar 
lokale en kleinschalige karakter behoudt, zonder dat het wordt 
opgedrongen om samen te gaan met andere verenigingen.” De 
buurtbewoners merken ook op dat vzw De Linde en de vereni-
gingen zelf ook geen vragende partij van een uitbreiding zijn. “De 
verenigingen hebben immers twee keer op de gemeenteraad 
uitvoerig laten weten tegen deze plannen te zijn, omdat zij vre-
zen hun ‘thuis’ en eigen identiteit te verliezen”, besluit Florian nog. 
Schepen van Jeugd Ann Van Den Broeck (N-VA) liet eerder  naar 
aanleiding van de protesten van de jeugdverenigingen weten “dat 
het alleen om een haalbaarheidsstudie gaat en dat er nog geen 
beslissing is genomen.” Het is sowieso het volgende gemeentebe-
stuur dat hierover een beslissing zal moeten nemen. (jh)

Buurtbewoners van de Linde kwamen naar het Administratief Centrum om een petitie te overhandigen.

FOTO JH
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“Hier vierden duizenden Amerikanen het einde van de 
oorlog”: boek legt schat aan nieuwe informatie over 
vliegveld van Grimbergen in Tweede Wereldoorlog bloot

GRIMBERGEN - Auteurs Randy Buelens en Frans Van Humbeek 
hebben een nieuwe boek geschreven, waarin ze de geschiedenis 
van het vliegveld van Grimbergen in de periode 1939-1946 bloot-
leggen. Het vliegveld bleek aan het eind van de Tweede Wereld-
oorlog de verblijfplaats te zijn van duizenden Amerikaanse soldaten, 
die wachtten in Camp White Tie om terug naar huis te kunnen 
gaan. “80 jaar later hebben we spullen gevonden, die het bestaan 
van Camp White Tie bevestigen”, zegt Randy. “De zoektocht is zes 
jaar geleden begonnen toen ik een metaaldetector kocht”, vertelt 
Randy Buelens (26). “Ik wist wel dat er op het vliegveld van Grim-
bergen ooit Duitsers en Britten gestationeerd waren, maar tot mijn 
verbazing vond ik heel wat Amerikaanse voorwerpen: uniformen, 
bajonetten, onderdelen van Willys-jeeps of Amerikaanse vliegtuigen, 
helmen, insignes, flesjes Coca-Cola van 1945, noem maar op. Frans 
Van Humbeek schreef eerder een boek over het vliegveld, waarin 
hij melding maakte van een klein Amerikaans bataljon. Maar mijn 
vondsten duiden aan dat hier een veel groter Amerikaans kamp 
moet geweest zijn”, zegt Randy. “Hier zaten niet alleen infanterie-
troepen, maar ook artillerie-eenheden, genietroepen, noem maar 
op. We deden dan meer onderzoek en besloten om er een boek 
over te schrijven”, klinkt het. “De Amerikanen hadden hier vanaf mei 
1945 een heel groot kamp geïnstalleerd, genaamd Camp White Tie. 
Hier was plek voor zo’n 11.000 Amerikaanse soldaten. Het kamp 

bestond hier van mei 1945 tot eind 1946. Hier wachten de Ame-
rikaanse soldaten tot er plek was op de boten om via Antwerpen 
of Le Havre terug te varen naar hun thuisland, de Verenigde Staten. 
Hier vierden ze het einde van de oorlog.”

Bakstenen kasteeltje
“Het doet wel wat om hier 80 jaar later spullen te vinden die het 
bestaan van Camp White Tie bevestigen”, zegt Randy. “Er overigens 
ook een bijzonder bakstenen kasteeltje gestaan hebben. De genie-
troepen bouwden hier het kamp op en beheerden het ook. Hun 
insigne bestaat uit de afbeelding van een kasteeltje. Ze hadden dat 
hier zelf nagebouwd in bakstenen. Het was een bouwwerk van zo’n 
anderhalve meter hoog en drie meter breed”, klinkt het. “Het is 
midden de jaren ’90 verplaatst en daarna is het helaas afgebroken. 
Ik vond hier ook insignes met het embleem van de genietroepen. Ik 
bracht een van de gevonden naamplaatjes terug naar een dochter 
in New Orleans in de staat Louisiana. Daar vond ik in een foto-
album een tiental foto’s met het kasteeltje op het Vliegveld met 
soldaten op. Om de Amerikanen te eren, hebben we een nieuwe 
gedenkplaat met informatiebord op het Vliegveld van Grimbergen 
ingehuldigd. Je kan het boek ‘Vliegveld Grimbergen, 1939-1946. Van 
aanleg tot White Tie. Archiefwerk en metaaldetectie’ bestellen op 
www.grimbergen1939-1946.be

FOTO JH 

Randy Buelens stelt trots het nieuwe boek over het Vliegveld van Grimbergen voor. 

FOTO INGEZ 

Tom Brinckman - Het fameuze bakstenen kasteeltje is midden 
jaren ‘90 afgebroken. 
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Robbe (17) verhuurt legosets: “We tellen daarna wel alle blokjes 
na, zelfs van het Harry Potter Zweinsteinkasteel, dat 6.020 stukjes 
telt” 

GRIMBERGEN  - Robbe Verlinden (17) uit Grimbergen ver-
huurt met zijn bedrijfje RVbrickrental hele legosets. “Het is een uit 
de hand gelopen hobby”, lacht de student die in het KOBOS in 
Kapelle-op-den-Bos zijn zesde middelbaar biochemische en tech-
nologische wetenschappen aanvangt. 

“Lego kost veel geld: voor een kleine set gaat het al gauw naar 100 
euro, grotere sets kosten gemakkelijk 400 tot 500 euro”, legt Robbe 
zijn onderneming uit. “Mijn papa zei daarom eens als zot idee om 
legosets te gaan verhuren. Ik nam het zotte idee serieus en enkele 
maanden later richtte ik met hulp van mijn vader mijn eigen be-
drijfje op: RVbrickrental. “De naam is simpelweg ‘RV’ van mijn voor- 
en achternaam en ‘Brickrental’ verwijst naar ‘lego-verhuur’.  Door 
RVbrickrental kunnen mensen hun favoriete stukken uit Lego veel 
goedkoper bouwen.
De grootste set die we momenteel in de aanbieding hebben, is het  
Harry Potter Zweinsteinkasteel van maar liefst 6.020 Legoblokjes. 
Een set waar je dus vooral als volwassene een mooie uitdaging 
in vindt. Natuurlijk hebben we ook kleinere sets, omdat we ook 
de jongere kinderen de kans willen geven om voordelig Lego te 
bouwen.

Zo is de kleinste set de Lego Friends Camper met net geen 500 
steentjes. Die kan je al voor zes euro per week huren. ” RVbrick-

rental zit in volle start-up-fase, maar Robbe gelooft wel in het po-
tentieel. “Momenteel zijn we nog niet zo heel lang bezig, waardoor 
we nog maar een handvol klanten hebben gehad”, zegt Robbe. “Dat 
komt mede omdat mensen vooral in de winter sets huren en in het 
begin is het ook altijd wat moeilijk. Maar we zijn gedreven en opge-
ven staat niet in ons woordenboek. Doordat we nog maar net ge-
start zijn, is het eerste plan om klanten te lokken. Maar natuurlijk zijn 
er altijd toekomstplannen. De bedoeling is, dat wanneer er meer 
inkomsten zijn, we gaan uitbreiden met grotere sets.” Het concept 
van RVbrickrental blijkt vrij uniek te zijn. “Hier in de buurt zijn er niet 
direct concurrenten”, weet Robbe. “De dichtste Lego-verhuurder 
bevindt zich in Leuven. Vroeger was er ook eentje in Ternat, maar zij 
hebben na 4,5 jaar gekozen voor nieuwe uitdagingen. Momenteel 
staan onze sets niet meer uitgestald omdat ze klaar zijn om verhuurd 
te worden. Geïnteresseerden kunnen op onze site een kijkje nemen 
naar de sets en vervolgens daar eenvoudig huren.  Wanneer ze een 
set hebben gehuurd, wordt nadien een afhaaldatum afgesproken. 
Bij het afhalen, dienen de klanten de huur inclusief waarborg, te 
betalen. Wanneer ze de set terugbrengen, tellen we alle steentjes 
na, zodat de volgende huurder ook zeker is van een complete set. 
Het natellen vraagt bij sommige sets enige tijd, waardoor we  de 
waarborg pas enkele dagen later kunnen terugstorten.”

Meer info: www.rvbrickrental.be

Dankzij Robbe (17) kan iedereen dure legosets bouwen: “Ik verhuur ze tegen zachte prijsjes, het Harry Potter Zweinsteinkasteel telt liefst 6.020 
stukjes”

FOTO INGEZ.
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Werken aan gevaarlijk kruispunt Drijpikkel uitgesteld: “We zouden 
een verkeersinfarct organiseren met drie werven tegelijk”

REGIO - Omdat Grimbergen en Wemmel geen signalisatiever-
gunning voor de werken hebben afgeleverd, is de start van de 
werken  aan de Drijpikkel op de grens met Wemmel, Meise en 
Grimbergen voor onbepaalde tijd uitgesteld. “Er zijn twee andere 
werven die tegelijk lopen, we willen geen verkeersinfarct organise-
ren”, zegt schepen Philip Roosen (N-V) van Grimbergen.

Het Agentschap Wegen en Verkeer zou vanaf 9 september enkele 
aanpassingen uitvoeren aan het kruispunt ‘de Rotterik’ van Zijp met 
de Boechoutlaan (N277) in Grimbergen. Zo zouden er verkeers-
lichten komen, nieuwe veilige oversteekplaatsen voor fietsers en 
voetgangers, een degelijk wegdek in plaats van de putten vandaag 
en een betere verkeerslus voor de bussen die er moeten draaien. 
“Maar de werken zijn uitgesteld”, zegt woordvoerder Anton De 
Coster van het Agentschap Wegen en Verkeer Vlaams-Brabant. “De 
aannemer stond klaar, maar twee van de drie betrokken gemeente-
besturen wilden geen signalisatievergunning verlenen. Wanneer de 
werken kunnen heropstarten, is onduidelijk.” 
“Wij hebben geen signalisatievergunning gegeven, omdat er op het

zelfde moment een tweede werf aan de ingang van de Plantentuin 
verderop wordt opgestart”, zegt burgemeester Walter Vansteenkis-
te (LB Wemmel). “Twee werven op dezelfde verkeersas opstarten, 
is geen goed idee. We zouden inwoners uit de wijk Bouchout in 
feite afsluiten langs twee kanten en hen zo gijzelen.” 

“Ook Grimbergen gaf geen signalisatievergunning voor de werken 
aan de Drijpikkel”, vertelt schepen van Mobiliteit Philip Roosen (N-
VA) van Grimbergen. “We vinden wel dat de werken aan de Rot-
terik-Drijpikkel zeker moeten gebeuren voor een veiliger kruispunt. 
Maar die werf opstarten tegelijk met werken aan de Plantentuin én 
asfalteringswerken aan de Romeinsesteenweg onder de brug van 
de A12, zou onverantwoord zijn. We zouden zelf een verkeersin-
farct organiseren. Er is ook nog zoiets als een minderhinderplan.” 
Tijdens de werken aan de ingang van de Plantentuin en aan de Ro-
meinsesteenweg, wordt de oprit van de A12 aan Plantentuin Meise 
tijdelijk open gesteld. Dat zou tot eind november het geval zijn. 
Daarna kan de werf aan de Drijpikkel worden opgestart.
(jh)

FOTO INGEZ.

De werken aan de Drijpikkel zijn hoog-
nodig, maar zijn uitgesteld.
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Speeltuin afgesloten wegens risico op omvallende bomen
MEISE - Uit voorzorg is de speeltuin in Smalhof in Sint-Brixius Rode 
(Meise) tijdelijk afgesloten vanwege het risico op omvallende bomen. 
Om de veiligheid van spelende kinderen en voorbijgangers te garande-
ren, worden een aantal hoogstambomen afgezaagd, zodat ze kunnen 
terugschieten. “Het Agentschap Natuur en Bos (ANB) heeft ons een 
kapvergunning gegeven omdat er een tiental bomen onstabiel staan”, 
zegt burgemeester Gerda Van den Brande (N-VA) “Het gaat om bo-
men aan de rand van het bosje waar zo’n 50-tal bomen staan, die aan-
getast zijn door een ziekte. Het gaat om de essenziekte, maar er zijn 
ook ziektes op esdoorn vastgesteld. De bomen in het bosje zelf zijn 
ook niet sterk genoeg en daar zal er uitgedund worden, zodat de over-
gebleven exemplaren kunnen aandikken en op sterkte kunnen komen. 
Het speelpleintje Smalhof, vlakbij de wijk Putteveld, wordt tijdelijk af-
gesloten. In overleg met de noodplanambtenaar worden nu de nodige 
snoei- en kapwerken uitgevoerd. Op deze manier zorgen we ervoor 
dat de speeltuin zo snel mogelijk weer veilig geopend kan worden.” (jh)

FOTO INGEZ.
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Kouterschool lanceert jaarthema: ‘Samen fitter, beweeg en 
schitter’
MALDEREN - De 210 kleuters en la-
gere schoolkinderen vatten het nieuwe 
schooljaar in de Kouterschool in Malde-
ren (Londerzeel) aan  met het jaarthema 
‘Samen fitter, beweeg en schitter’. Voor juf 
Bieke, juf Fiebe en meester Luka was het 
extra spannend als nieuwkomers. Juf Leen 
en juf Rita mochten al direct aan de slag 
met de 25 kleuters van de tweede kleu-
terklas (zie foto). Schepen van onderwijs 
Greet Segers (CD&V) en directeur Farah 
De Clerk waren heel blij dat er in hun 
school geen sprake is van een lerarente-
kort. (jh)

FOTO INGEZ.

Schepen wordt nog twee maanden provincieraadslid
OPWIJK / LONDERZEEL - Schepen Jan Couck (N-VA) uit Opwijk legde de eed af in de provincieraad van Vlaams-Brabant. 
Hij vervangt zijn partijgenoot Koen Moeyersons uit Londerzeel, die zich laat vervangen om gezondheidsredenen. Moeyersons stelt 
zich geen kandidaat meer. “Ik ben noch voor de gemeente-, noch voor de provincieraadsverkiezingen kandidaat. Ik blijf wel nog twee 
maanden gemeenteraadslid in Londerzeel, maar mijn gezondheid laat het bijwonen van de vergadering in de provincieraad niet toe”, 
zegt Moeyersons. (jh)
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Plantentuin wordt keuringslocatie voor toprozen: “Met 
meer dan 100 soorten herbergt  onze Rozentuin één van 
de belangrijkste rozencollecties ter wereld”

Excellence Roses is nu het puzzelstukje dat het verhaal compleet 
maakt, de kers op de taart van het ontwerp van de ontluikende 
bloem. Bovendien hechten we in onze rozentuin enorm veel be-
lang aan biodiversiteit. In de gemengde borders rondom wil ik de 
bezoekers tonen dat sterke, rijkbloeiende en van nature gezonde 
rozen een plaats verdienen in elke tuin. Dit sluit perfect aan bij 
Excellence Roses.” Inmiddels is er in de Rozentuin al een plaats ge-
reserveerd voor de rozen die straks in de driejarige keuringen van 
Excellent Roses mee gaan lopen. “Keurmeesters beoordelen de 
rozen op vier momenten in het jaar op gezondheid, groeikracht, 
bloeirijkheid, geur, bottelvorming en andere criteria”, gaat tuinier 
Wouter verder.  “Rozen die na drie jaar een minimumaantal pun-
ten hebben behaald, verdienen het predicaat Excellence Roses. 
Op dit moment staat de teller op 76 rozenvariëteiten; stuk voor 
stuk sterke en rijkbloeiende rozen, die zonder inzet van gewasbe-
schermingsmiddelen een goed resultaat geven in tuinen en open-
baar groen.” (jh)

MEISE - De Rozentuin van 
Plantentuin Meise komt alweer 
in de kijker te staan met de uit-
zonderlijke collectie van meer 
dan 100 soorten. Zo wordt de 
Rozentuin één van de zes keu-
ringslocaties van het keurmerk 
Excellence Roses. Enkel rozen-
soorten die aan de strengste 
eisen voldoen, kunnen het keur-
merk krijgen.

De Nederlands-Belgische keu-
ringen voor Excellence Roses 
staat voor sterke, gezonde, rijk- 
en doorbloeiende rozen, die 
zonder inzet van gewasbescher-
mingsmiddelen een goed resul-
taat geven bij eindgebruikers. 

Deze keuringen vinden sinds 2018 plaats onder auspiciën van de 
Cultuurgroep voor Rozen en Rozenonderstammen onder An-
thos-secretariaat. Het keurmerk Excellence heeft al vijf locaties 
waar rozen worden gekeurd. Nu komt daar de Rozentuin van 
Plantentuin Meise bij en komt het aantal keuringslocaties op zes: 
drie in Nederland en drie in België. Tuinier Wouter Swaerts is mo-
menteel bezig met de voorbereidingen voor de deelname en licht 
toe waarom Plantentuin Meise meedoet. “Onze Rozentuin, die in 
2019 opende, is ontworpen als een ontluikende bloem”, vertelt 
Swaerts. “In het midden vertellen we hoe de botanische rozen 

evolueerden. De perken aan de buitenzijde stellen de kroonblaad-
jes voor, waarmee we het ontstaansverhaal en de horticulturele 
ontwikkelingen van de moderne tuinroos vertellen. We tonen 
onze bezoekers dat plantenveredelaars steeds verder zoeken 
naar nieuwe, rijkbloeiende en gezonde variëteiten. 

Excellence Roses 
Met meer dan 100 verschillende botanische soorten vormt de 
Rozentuin inmiddels een van de belangrijkste rozencollecties ter 
wereld. 

Tuinier Wouter Swaerts is volop bezig met de voorbereidingen om de Rozentuin van Plantentuin Meise 
klaar te maken als keuringslocatie voor het unieke keurmerk Excellence Roses.

FOTO JH 
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Nestkasten doen uilenpopulatie groeien en dat is goed 
nieuws voor de biologische bestrijding van ratten en 
muizen

“Dit jaar nestelde er ook een koppeltje kerkuilen in de Tienden-
schuur. De Tiendenschuur en zijn omgeving is ondertussen een 
waar natuurgebied geworden. Dit jaar nestelde er een koppeltje 
ooievaars, enkele koppeltjes reiger. De steenuil, de ijsvogel en de 
grote gele kwikstaart worden er regelmatig gespot.”
“Het veldwerk van Michel voor deze vogelsoorten bestaat niet al-
leen uit ringen. Ook de nestkasten dienen af en toe hersteld te 
worden. De nestkasten worden jaarlijks gekuist, niet alleen voor de 
hygiene, maar ook opdat de kasten zouden blijven gebruikt worden 
door deze prachtige roofvogels.” Vanaf eind maart tot half juli is Mi-
chel samen met één of twee vrijwilligers een drietal voormiddagen 

per week op gang om al dit werk te verrichten. “Dit jaar hebben er 
in totaal 10 vrijwilligers mee geholpen”, gaat de voorzitter verder. 
“Op deze manier helpen wij de gemeente Merchtem niet alleen bij 
het in stand houden van deze vogelsoorten, maar ook bij de bio-
logische bestrijding van ratten en muizen. Een gezinnetje van vier à 
zes kerkuiltjes “consumeert” tussen de twee- à vijfduizend ratten en 
muizen per jaar. De gemeente Merchtem ondersteunt dit project 
via de Gemeentelijke Natuur Ontwikkelings Projecten (GNOP). 
Natuurpunt Merchtem is heel blij en fier dat Michel en zijn “uilen-
groepje” dit mooie werk elk jaar weer realiseert.” (jh)

MERCHTEM - Michel De 
Keersmaeker (77) en een groep-
je vrijwilligers van Natuurpunt 
Merchtem houdt zich reeds een 
dertigtal jaren bezig met het plaat-
sen van nestkasten voor kerkuilen, 
bosuilen, steenuilen en torenval-
ken. De resultaten van deze jaren-
lange inspanningen mogen er zijn. 
Zo werden er in 2024 in Merch-
tem en zijn wijde omgeving 113  
kerkuiltjes, 74 steenuilen, 5 bosui-
len en 22 torenvalken geringd. “In 
Merchtem zelf nestelen er onder-
tussen kerkuilen in bijna alle ker-
ken en in verschillende boerderij-
en”, zegt voorzitter Alain De Cré 
van Natuurpunt Merchtem. FOTO INGEZ.

Michel De Keersmaeker (linksonder) zet zich al meer dan 30 jaar in voor de uilenpopulatie in de streek 
en krijgt hulp van heel wat vrijwilligers.

Ballonloods krijgt na halve eeuw eindelijk 
een bestemming
REGIO - De provincie Vlaams-Brabant verkoopt de historische en 
beschermde ballonloods op de PIVO-site in Relegem (Asse) aan 1 
symbolische euro aan cc Belgo-Aramese Jeugd vzw. “Deze organi-
satie gaat de loods heropbouwen volgens de originele plannen om 
er (les)lokalen van te maken”, zegt gedeputeerde voor PIVA en 
Erfgoed Tom Dehaene (CD&V). “Zo komt er een einde aan 50 jaar 
leegstand en bijna 25 jaar na de bescherming eindelijk een invulling 
voor de ballonloods. Het in slechte staat verkerende monument 
zal heropgebouwd worden volgens de originele plannen. In de bal-
lonloods zullen leslokalen voorzien worden. Daarnaast zullen twee 
volumes tegen de ballonloods aangebouwd worden en wordt het 
geheel voorzien van een ondergrondse parkeergarage. We sluiten 
ook een samenwerkingsovereenkomst af met cc Belgo-Aramese 
Jeugd vzw. Deze overeenkomst regelt het gedeeld gebruik van de 

nieuwe en bestaande infrastructuur.  De ballonloods op de PIVO-site 
in Asse is een onderdeel van de voormalige Serge Ecksteinkazerne. 
Ze werd in 1922 gebouwd en diende voor het opslaan en onder-
houd van luchtballonen en zeppelins.  Na de Tweede Wereldoorlog 
werden er geen ballonen meer in de loods opgeslagen en werd ze 
gebruikt voor het onderbrengen van zware kranen en heftoestellen.  
Sinds de jaren ’70 staat de loods leeg.  In 2000 werd de ballonloods 
beschermd als monument. Sindsdien zijn er verschillende inspannin-
gen geleverd om de loods te herbestemmen.” (jh)
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Kiezen tussen vijf lijsten en drie Londerzeelse burgemeesters
LONDERZEEL – In Londerzeel zijn 
vijf lijsten voor de gemeenteraadsver-
kiezingen ingediend: LWD, N-VA, CD&V 
Plus,  Pro1840-Groen en Team De Bor-
ger. Met twee gewezen burgemeesters 
(Nadia Sminate en Jozef De Borger) en 
een uittredende burgemeester (Conny 
Moons) wordt de kiesstrijd in Londer-
zeel een ware clash der titanen. Alle drie 
doen ze een gooi naar de sjerp. Conny 
Moons doet opnieuw een gooi naar de 
burgemeesterssjerp en is lijsttrekker van 
LWD, gevolgd door schepenen Dimitri 
Robbyns en en Els Van den Broeck. 
Gemeenteraadsvoorzitter Koen Zwet-
sloot duwt de LWD-lijst. Ereburgemees-
ter Jozef De Borger kondigde in 2017 
aan uit de politiek te stappen na een 
mandaat van 35 jaar, waarvan 21 jaar als 
burgemeester voor de CVP, later voor 
CD&V. Dat gebeurde niet zonder slag 
of stoot. De Borger werd voor de ver-
kiezingen in 2018 opzij gezet door zijn 
eigen partij, huidig schepen Veerle Pas 
werd toen lijsttrekker in plaats van De 
Borger.

Die laatste verliet toen CD&V, maar nu komt hij terug met Team De Borger. Nadia 
Sminate (N-VA), die na de verkiezingen in 2012 nog een akkoord sloot met De Borger, 
en zo burgemeester werd van 2016 tot en met 2018, werd na de vorige verkiezingen 
geweerd uit de coalitie door Conny Moons (LWD), die met de steun van CD&V en 
Groen zelf burgemeester werd. Daarmee kreeg Sminate in 2018 een koekje van eigen 
deeg, want zes jaar eerder sloot ze samen met De Borger nog Conny Moons buiten 
met de coalitie van CD&V-N-VA. Naast LWD, N-VA en Team De Borger komt ook 
schepen Veerle Pas op als lijsttrekker van CD&V Plus, met ook schepen Greet Segers. 
De progressieven bundelen hun krachten in Pro1840-Groen met Tom Troch (Vooruit) 
en schepen Leen Van Aken (Groen).  (jh)

Drie burgemeesters op een rij: Conny Moons (LWD), Nadia Sminate (N-VA) en Jozef De 
Borger (Team De Borger)
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Deze Laureaten van verdienste zetten hun gemeente tot 
ver over de grens mee op de kaart

LONDERZEEL - Het college van 
burgemeester en schepenen van Lon-
derzeel huldigde de Laureaten van 
verdienste 2023 tijdens een feestelijke 
receptie. Deze laureaten zetten vorig 
jaar Londerzeel mee op de kaart, tot 
ver over de grens. Regelmatig zet de 
gemeente Londerzeel verdienstelijke 
burgers in de bloemetjes. “Niet enkel 
individuele personen komen hiervoor 
in aanmerking, ook groepen en ver-
enigingen waarvan minstens één lid 
in Londerzeel woont, kunnen als kan-
didaat naar voor worden geschoven”, 
zegt burgemeester Conny Moons 
(LWD).“Via het gemeenteblad GIL en 
de gemeentelijke website Londerzeel.
be werden de inwoners opgeroepen 
om hun favoriete kandidaten voor te 
stellen. Ook dit jaar is er een interes-
sante mix aan laureaten. Ze komen 
uit de ondernemerswereld, entertain-
ment, kunst en sport. Allemaal hebben 
ze het voorbije jaar een bijzondere 
bijdrage geleverd aan de uitstraling 
van Londerzeel tot ver buiten onze 
gemeentegrenzen.” Alle laureaten kre-
gen tijdens de huldiging een geperso-
naliseerde trofee in de vorm van een 
pluim, gemaakt door het LonderLab 
van Bib Londerzeel, en een attentie. 
De laureaten van verdienste zijn zan-
ger en (stem)acteur Dries De Vis, die 
in 2023 de marathon van New York 
liep ten voordele van de Cliniclowns. 
Ook fotograaf Jeroen De Vroede, die 
auteur is van het fotoboek ‘Lonnesiel’, 
werd gelauwerd. Assistent-scheids-
rechter Dirk Gilon, die op het hoog-
ste niveau in België meedraait, was 
de derde Laureaat van verdienste. 
Onderneemster Caroline Van der Per-
re, die zaakvoerster is van Raff Plas-
tics, werd in 2023 bekroond met de 
Womed Award, een prijs van onder-
nemersorganisatie Unizo en onder-
neemstersnetwerk Markant. Zij werd 
eveneens laureaat van verdienste van 
Londerzeel. Raff Plastics is een recycla-
gebedrijf, met vestigingen in Houthulst 
en Londerzeel. In Londerzeel worden 
bier- en limonadebakken vermalen. (jh)

FOTO GEM LONDERZEEL. 
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Stembureaus heringedeeld: “Om resultaten te kunnen publi-
ceren per deelgebied”
MEISE - De Vlaamse Overheid heeft besloten om voortaan fijn-
mazige stemresultaten te publiceren. In het verleden werden de 
stemresultaten per gemeente bekendgemaakt. De nieuwe regel-
geving gaat nu ook de resultaten van herkenbare geografische 
deelgebieden publiceren. In Groot-Meise gaat het om de deelge-
bieden Rossem-Imde-Meuzegem, Westrode-Nerom, Wolvertem 
centrum, Sint-Brixius-Rode, Oppem, Meise centrum en Meise 
Nekker. Door de herindeling van gebieden zijn er op zondag 13 

oktober nu slechts 21 stembureaus in plaats van 24 en daardoor 
ook maar 14 telbureaus in plaats van 16. Een telbureau zal telkens 
de resultaten tellen van drie geografisch aan elkaar grenzende 
stembureaus. De nieuwe deelgebieden betekenen ook een her-
indeling van de stembureaus. Het is dus mogelijk dat kiezers op 
een andere locatie moeten gaan stemmen dan ze gewoon zijn. 
De gemeente roept op om  zeker je uitnodigingsbrief goed na 
te kijken. (jh)

Aangepaste treindienst en vervangbussen
LONDERZEEL - Door werken aan het spoor in Mechelen is tij-
dens de herfstvakantie, van zaterdag 26 oktober tot en met zondag 
3 november, het treinverkeer tussen Mechelen en Londerzeel en 
tussen Mechelen en Willebroek in beide richtingen onderbroken. 
De NMBS zet vervangbussen in, die ook stoppen in de tussenlig-
gende stations. Verder wordt tussen Mechelen en Leuven en tus-

sen Mechelen en Brussel de treindienst aangepast. Zo wijzigen van 
een aantal treinen de vertrekuren of worden er treinen omgeleid. 
Tussen Dendermonde en Mechelen, Sint-Niklaas en Mechelen en 
Leuven en Mechelen rijden er geen P-treinen. Reizigers krijgen de 
raad de online reisplanner van NMBS te raadplegen.
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Aantal sluikstorten in Meise is fors gedaald: “Maar de pakkans van 
sluikstorters is dan ook meer dan vertienvoudigd sinds 2018”
MEISE - Naar aanleiding van ‘World cleanup day’ maakte Meise 
de balans op van de jarenlange strijd tegen sluikstorters. En dat 
resultaat mag gezien worden: sinds 2018 daalde het sluikstorten 
in Meise met 32,5%, ofwel bijna een derde minder in vijf jaar tijd.

“Dit is het resultaat van jarenlange strijd om meer sluikstorters op 
heterdaad te betrappen”, zegt schepen van Leefmilieu Jonathan 
De Valck (N-VA). “Vele inwoners storen zich aan al die sluikstor-
ten die langs wegen worden achtergelaten. Mede omwille van de 
A12, is sluikstorten in Meise al jarenlang een hardnekkig probleem. 
Via afvalintercommunale Incovo voert het gemeentebestuur van 
Meise al jarenlang een intense strijd tegen sluikstorten. Met suc-
ces zo blijkt nu, want in Meise zakte het opruimde gewicht aan 
sluikstorten met een derde tijdens de voorbije vijf jaar. In 2018 
ruimde Incovo nog voor 2,06 kg per inwoner aan sluikstort op. 
Vorig jaar was dat nog 1,39 kg per inwoner ofwel een daling van 
32,5 procent. In totaal ruimde Incovo voor 39,54 ton sluikstorten 
op in 2018. Vorig jaar was dat nog slechts 30,87 ton, een daling 
met 22 procent. 
Voornamelijk aan de glasbollen is er een serieuze daling te mer-
ken: daar ruimde Incovo in 2023 nog voor 7,44 ton op, daar waar 
dat vijf jaren geleden nog meer dan 13 ton was.” Volgens de sche-
pen is de pakkans de afgelopen jaren ook gevoelig gestegen. “Er 
zijn niet alleen preventieve acties, zoals het ondergronds brengen

van glasbollen”, legt de schepen uit. “We zetten ook extra ca-
mera’s in en er gebeuren meer manuele controles. Het aantal 
vaststellingen van sluikstorters is meer dan vertienvoudigd sinds 
2018. Sluikstorten bestrijden was en is een absolute prioriteit. Elk 
sluikstort is er één te veel.” Wie een sluikstort opmerkt, mag dat 
melden via sluikstort@incovo.be. (jh)

Onder andere in de Wilgenlaan in Wolvertem, vlakbij de A12, wordt er 
vaak aan sluikstorten gedaan. 

FOTO INGEZ
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Gemeente start met 
buurtpreventienetwerk in 
vier wijken

LONDERZEEL - De Gemeente Londerzeel start op 1 
oktober met de uitrol van buurtpreventienetwerken. Een 
buurtpreventienetwerk (BPN) is een groep van burgers die 
in dezelfde buurt woont en verdachte situaties wil signaleren 
in een WhatsApp-groep. De politie wordt wel altijd als eerste 
verwittigd.

“Wanneer iemand iets verdachts ziet of hoort zoals vermoe-
dens van inbraak, diefstal of vernieling, dan kan dit eenvou-
dig aan de buren gemeld worden”, zegt burgemeester Conny 
Moons (LWD). “Zij kunnen dan extra voorzorgen nemen of 
een extra oogje in het zeil houden. Met deze buurtpreventie-
netwerken willen we preventief omgaan met criminaliteit in 
onze gemeente. We hebben heel wat verantwoordelijke inwo-
ners die graag hun buren tijdig willen waarschuwen wanneer 
ze iets opmerken dat niet helemaal pluis is in hun buurt. Want 
uiteindelijk kennen zij deze het best.” Een buurtpreventienet-
werk opstarten, kan door een aanvraag in te dienen bij het 
gemeentebestuur van Londerzeel. “Na advies van de politie, 
ondertekening van het reglement en de deontologische code 
en goedkeuring door het gemeentebestuur, kan de aanvra-
ger-coördinator het buurtpreventienetwerk opstarten”, ver-
duidelijkt de burgemeester. 

Een aantal voorwaarden

“Er zijn wel een aantal voorwaarden om coördinator en deel-
nemer van een buurtpreventienetwerk te mogen zijn. Zo 
moet je 18 jaar oud zijn en een lijst samenstellen van min-
stens twintig potentieel deelnemende buurtbewoners, die ook 
meerderjarig zijn. Daarnaast is er de verplichting om altijd eerst 
de lokale politie te verwittigen van een verdachte situatie. Het 
is moeilijk om in te schatten hoe groot de vraag precies zal 
zijn”, zegt Moons. “Daarom geven we in 2024 aan vier buurten 
de kans om een buurtpreventienetwerk op te starten. Begin 
2025 volgt een eerste evaluatie. Daarna kunnen nog andere 
buurtpreventienetwerken opgestart.” (jh)
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Fietsvrienden terug van bedevaartstocht naar Rome: “Ongelofelijke ervaring”

MERCHTEM / REGIO - Twee jaar geleden vertrokken ze al 
eens vanuit café Ossel Star in Merchtem met de fiets van Com-
postella. Nu vertrokken de fietsvrienden voor een nieuwe uitda-
ging: een fietsbedevaart naar Rome. Marc Van den Bossche (63) uit 
Merchtem, Martijn De Pot (49) uit Wolvertem, Rudi Potoms (63) 
uit Merchtem en Joost Boulpaep (45) uit Opwijk zijn inmiddels net 
terug van een tocht van zo’n 1.900 kilometer naar Rome. “Twee 
jaar geleden zijn we al met de fiets naar Santiago de Compostella 
gereden”, zegt Martijn. “Dat was echt heel plezant. Toen reden ook 
Luc Van Hertum (60) en Gilbert Loverie (76) mee met een bestel-
wagen. Zij zorgden voor de logistiek en bevoorrading. Ook Rudi 

Taelemans was er toen bij met de fiets, maar die kon er nu niet bij 
zijn. Het was echt een hele fijne ervaring, daarom deden we het 
nu nog eens over. Deze keer begeleidde  Jan Eylenbosch (68) ons 
met de bezemwagen. We kiezen nu voor Rome, omdat we geloven 
in het gezegde ‘Alle wegen leiden naar…’” Het werd voor de vier 
fietsvrienden wel een zware beproeving. “Er waren twaalf fietsda-
gen”, gaat Martijn verder. “We legden zo’n 150 kilometer per dag af, 
behalve tijdens de zware bergetappe naar de Grand Saint-Bernard. 
Dan fietsten we maar 80 kilometer, het is er immers 40 kilometer 
bergop. Het was afzien, maar toch ook genieten.” (jh)

FOTO JH 

De fietsvrienden vertrokken 
van aan café Ossel Star rich-
ting Rome.

Opnieuw Sint-Hubertusviering op Domein de Burcht
LONDERZEEL - Naar jaarlijkse gewoonte organiseert de Ko-
ninklijke Jacht en Alpenhoorngroep The Greenfields op zondag 20 
oktober de Sint-Hubertusviering in Londerzeel. Tijdens de plech-
tigheid in de Sint-Kristoffelkerk, die opgeluisterd wordt door The 
Greenfields en waarop iedereen (inclusief honden en roofvogels) 
is uitgenodigd, verzamelen ook de ruiters en koetsiers op het Hel-
denplein voor de aanvang van een dorpswandeling. Na de viering 

gaat het in processie naar de Burcht voor de broodjesuitdeling en 
zegening. Alle dieren, zelfs de knuffelbeertjes van onze kleintjes, zijn 
hier welkom. Nadien kan iedereen nog genieten van randanimatie 
op de burcht, met een gebakje, een drankje en een klankje van The 
Greenfields met alpen- en jachthoorns. Afspraak van 9 tot 14 uur 
in het centrum van Londerzeel aan de kerk en de Burcht. Alle info: 
manager@thegreenfields.be (jh)



30

Kapelle-op-den-Bos, Londerzeel en Meise gaan voor gezamenlijk fuif-
charter
REGIO - De gemeenteraad van Londerzeel keurde het fuifchar-
ter goed. Dat zal ook gebeuren door de gemeenteraden van Ka-
pelle-op-den-Bos en Meise. De drie gemeenten verzamelden in 
een fuifcharter afspraken en verantwoordelijkheden om fuiven en 
festivals voor alle betrokkenen zo veilig mogelijk te laten verlopen. 
Vanaf januari 2025 gaat het fuifcharter in voege.

“Een fuif of festival organiseren is leuk, zorgt voor heel wat feest-
plezier en is voor verenigingen vaak een bron van inkomsten”, 
zegt burgemeester Conny Moons (LWD) van Londerzeel. “Naast 
het fuiven is het belangrijk dat dit voor iedereen op een aange-
name manier verloopt en hierbij zijn het maken van goede en 
duidelijke afspraken met alle betrokken partijen zeer belangrijk. 
Daarom sloegen de drie gemeenten de handen in elkaar en 
maakten samen een fuifcharter op. Dit fuifcharter is een leidraad 
voor organisatoren in de voorbereiding van en tijdens een fuif of 
festival. In april 2023 vond een bevraging plaats bij de verschil-
lende jeugdraden over de huidige fuif- en festivalbeleving. Hierbij 
werden vragen gesteld zoals wat loopt goed, wat zijn moeilijkere 
punten en aan welke ondersteuning hebben ze nood. Een werk-
groep ging met deze input aan de slag om zo een fuifcharter op 
te stellen.”

“Het fuifcharter geldt voor elke publiek toegankelijke fuif of fes-
tival,” vertelt schepen van Jeugd Dimitri Robbyns (LWD). “In het 
kersverse charter gaan organisatoren van fuiven en festivals, de 
drie lokale besturen en de politiezone K-L-M het engagement aan 
om er alles aan te doen om fuiven veilig te laten verlopen. Or-
ganisatoren mogen gebruik maken van een fuifkoffer. Hierdoor 
kunnen ze specifiek materiaal ontlenen voor fuiven en festivals 
zoals banners, fluohesjes, een geluidsmeter, oordopjes en meer. 

De organisator van een fuif draagt de verantwoordelijkheid voor 
de veiligheid in de zaal of op het evenemententerrein. Hiervoor 
kunnen ze een beroep doen op professionele, vergunde security, 
maar dit is niet altijd vanzelfsprekend. Na goedkeuring kan er, vanaf 
januari 2025, ook gewerkt worden met vrijwillige security in com-
binatie met een opgeleide fuifcoach. De opleiding tot fuifcoach 
wordt georganiseerd door de drie lokale besturen. De fuifcoach 
is het aanspreekpunt voor alle externe actoren en zorgt voor een 
vlotte organisatie en voor een gecoördineerde veiligheid op de 
fuif of het festival.” (jh)

FOTO INGEZ.
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Chiro Eversheim Plus blikt terug op een geslaagd tiende Chirojaar en 
zoekt extra leiding

Chiro Eversheim Plus zoekt extra 
leiders en leidsters.

FOTO INGEZ. 

EVERSEM / MEISE - Chiro Evers-
heim Plus, een jeugdbeweging voor kin-
deren en jongeren met een fysieke en/ 
of mentale beperking in Eversem, blikt 
tevreden terug op hun tiende Chirojaar. 
“Dit feestelijke jaar werd afgesloten met 
een succesvol zomerkamp op de terrei-
nen van Roosendael VZW in Sint-Kate-
lijne-Waver”, zeggen hoofdleiders Loic 
De Pester en Julie Peeters namens Chiro 
Eversheim Plus. “Daar genoten de ‘plusjes’ 
met volle teugen van het avontuur, de 
activiteiten en vooral van de onderlinge 
vriendschap. Ook de bingo-avond eerder 
dit jaar was een succes en leverde bo-
vendien brede steun op vanuit de lokale 
gemeenschap. In de afgelopen tien jaar 
is Chiro Eversheim Plus uitgegroeid van 
een vijftal leden en ongeveer evenveel 
leiding, naar een groep van zo’n vijftiental 
leden met een even grote leidingsploeg. 
Sommige van de leden die nu nog in de 
Chiro zitten, waren er tien jaar geleden 
ook al bij. Met het nieuwe Chirojaar voor 
de deur, ziet de Chiro Plus een toename 
in het aantal aanmeldingen van nieuwe 
leden. Maar het aantal leiders of leidsters 
groeit niet even snel mee. Aangezien de 
jeugdbeweging werkt met een 1-op-1 be-
geleiding, zodat elk lid de aandacht en on-
dersteuning krijgt die hij of zij verdient, is 
Chiro Eversheim Plus op zoek naar extra 
leiders en leidsters om hun unieke wer-
king te kunnen blijven garanderen en om 
iedereen te kunnen blijven verwelkomen. 
Wij zorgen ook voor de begeleiding van 
nieuwe leiding. Geïnteresseerde leiders of 
leidsters die willen bijdragen aan een war-
me en inclusieve omgeving, worden van 
harte uitgenodigd om contact op te ne-
men met de Chiro via hun sociale media 
of via mail (Facebook: @Chiro Eversheim 
Plus, Instagram: @chiro_eversheim_plus, 
mail: chiroeversheimplus@gmail.com).  
(jh)
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Best versierde woning tijdens Molenloop wint ontbijtmand

De buren van de Brugstraat kregen een 
ontbijtpakket voor de best versierde woning 
tijdens de Molenloop.

FOTO INGEZ. 

MALDEREN / LONDERZEEL - De Molenloop investeert 
al enkele jaren in sfeer en gezelligheid voor de lopers en hun sup-
porters rondom hun parcours. “Zo zijn er de gezellige standjes bij 
de start- en aankomst, de djembé groep, de Master of Cermony, de 
spreuken en sfeermuziek onderweg”, zegt Paul De Bont namens 
de Molenlopers Malderen. “Dit jaar werd daar voor de 31ste editie 
nog iets extra aan toegevoegd. Zo werden de bewoners van het 
parcours aangeschreven met de vraag hun woning te versieren en 
extra sfeer te maken tijdens de jogging. Een oproep die door meer-
dere bewoners werd opgevolgd.
Als extra motivatie werd een ontbijtpakket voorzien van ‘Break-
fast With Flowers’ voor het best versierde huis en/of de betere 

ambiancemakers. De week na de Molenloop ging het bestuur 
aanbellen aan de woningen in de Brugstraat nummers 12 en 14. 
De buren Mario De Ridder - Els Cooremans en Didier Walgraef - 
Kristien Geeroms werden door het molenloopbestuur getrakteerd 
met het ontbijtpakket. Een terechte winnaar die in de versiering 
van hun woning de link hadden gelegd tussen de Molenloop en 
de K.A.J.-cross waar de Molenloop in 1994 de opvolger van was. 
Oude KAJ-cross t-shirt, medailles, bekers en een miniversie van de 
Molen kleurden de gevel. De Molenlopers danken ook de andere 
bewoners langs het parcours die gevolg hadden gegeven aan hun 
oproep. Een initiatief dat ook door de lopers werd gewaardeerd, en 
dus zeker volgend jaar voor herhaling vatbaar is.” (jh) 
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Bloemenzaak uit Wolvertem versierde 
basiliek van Koekelberg voor 
pausbezoek

FOTO JH

Tijs Robberechts voegt nog een bloem aan één van de pronkstukken toe. 

WOLVERTEM - Het tuincentrum en bloemen- en plantenzaak Robberechts uit Wol-
vertem zorgde  voor de bloemversiering in de basiliek van Koekelberg tijdens het paus-
bezoek op 28 september. “Een ongelofelijke eer voor ons familiebedrijf,”, zegt Lien Robbe-
rechts (33).

Bloemen- en plantenzaak Robberechts is een echte familiezaak. “Toen mijn vader Frank 
Robberechts (68) een jaar of 20 was, begon hij voor het eerst bloemen te verkopen”, 
zegt dochter Lien. “Een kleinschalig bloemenwinkeltje met een serretje Driesstraat 31 op 
een boogscheut van de Wolvertemse kerk, was daar het gevolg van. De zaak breidde in 
al die jaren uit en ook Kristine Selleslagh, de echtgenote van Frank kwam in de zaak en 
vervolgens ontpopte er zich met zoon Tijs ook al een opvolger. Ikzelf sta in voor de com-
municatie en help waar het nodig is.” Dat het familiebedrijf Robberechts nu instond voor 
de bloemenversiering in de basiliek van Koekelberg, kwam volgens Lien ook niet zomaar. 
“Ons vader leerde in 1992 de pastoor van de basiliek van Koekelberg kennen”, vertelt 
Lien. “Sindsdien staan wij voor Pasen en met de Heiligenvieringen in voor de bloemenver-
siering in de basiliek. De entourage van de paus had foto’s gezien van vorige bloemen- en 
plantenopstellingen en vroeg om hetzelfde te doen voor de misviering. Het is de eerste 
keer dat we dit voor een misviering met de paus deden. Er is gekozen voor wit en geel, 
dat valt in de omgeving van de paus echt in de smaak. Wit krijgt voor de paus sowieso 
een voorkeur, maar als accent het vrolijk gele tintje maakt het helemaal af. We kregen als 
opdracht om ook grote bloemstukken te voorzien. Dat is nodig zodat de stukken ook van 
ver voor de camera’s tot hun recht zouden komen. De stukken moeten groots zijn en een 
royaal karakter hebben. Om een idee te geven: het pronkstuk is 2,5 meter lang, waar onder 
andere zonnebloemen in zijn verwerkt. We gebruiken ook gladiolen en palmbladeren. In 
totaal hebben we veertien bloemstukken en twintig planten voorzien.” Tijdens hun werk in 
de basiliek waren wel strenge veiligheidsmaatregelen van kracht. “Elke medewerker wordt 
gecheckt en op voorhand wordt ook elke identiteitskaart gescreend”, gaat Lien verder. 
“Alle mesjes en ander materiaal moesten vooraf worden ingeleverd en werden eerst ge-
controleerd voordat we het mogen gebruiken.” (jh)

NIEUWS OVER JE 
VERENIGING OF 

CLUB, EEN 
AANKONDIGING?

JORIS@HERPOL.BE



34

JOBS 

KUISEN EN STRIJKEN – Ik zoek werk, 
kuisen en strijken, jaren ervaring, met dien-
stencheques, in Londerzeel / Wolvertem gsm 
0487-958.633 of 0486-528.029

WINKELBEDIENDE – Dringend gezocht 
winkelbediende voor Traiteur/ slagerij in Wol-
vertem, kan direct beginnen tel. 02 269 13 05.

BANDEN ROELANTS WOLVER-
TEM - Steeds op zoek naar gemotiveerde 
bandenmonteurs. Bij interesse bel 02 269 11 
99.

SCHOENEN DE SMEDT - Wil jij ons 
team versterken?  We zoeken een medewer-
ker/ster in Wolvertem 4/5 of 5/5.  Tel. 02 269 
30 12 / mail: schoenendesmedt@skynet.be

GEZOCHT - Onderhoudstechnieker cv. 
/ schoorsteenveger / ramenwasser. In bezit 
van rijbewijs B. Klantvriendelijk en  zelfstandig 
kunnen werken. Cv. per mail naar: info@mas-
ter-cleaner.be tav. Gribbe T.

TE KOOP ALLERLEI 

BESTEKKOFFER – Nieuw 70-delig, 
12 personen, Solingen vaatwas bestendig, 
goudbeleg 23/24 kt + gratis visbestek, 60 
euro tel. 0472-670.809. 

HAAKSE SLIJPER – HITACHI G23 
SC2, gsm 0472-347.604. 

SALON – 3-zit + 2 relax, zeer goede 
staat, 2 x Isabella Campingstoelen + been-
steun te Opwijk tel. 0474-432.513. 

GRAVELBIKES - Staal/carbon/alumi-
nium/titanium, custom build. Meer info op 
www.gravelbike.be

BABYBED – Bopita wit 120 x 60, ba-
bypark, bekleding 90 x 78, grijs autostoel, 
maxi-cosy, traphekje znd boren Grimber-
gen tel. 0477-447.232. 

KEUKENTAFEL EN VIER STOE-
LEN – te koop, grijs, breedt 90 cm, lengte 
150 cm tel. 0473-263.295.
Plaats hier uw zoekertje voor spullen die 
je graag verkoopt.

VASTGOED TE HUUR 

APPARTEMENT TE HUUR 
– LONDERZEEL, Gildenstraat, v.a. 
1/1/2025, verd 1 keuken, living, wc, badk, 2 
slpk, 2 berging, terras, carpo, lift EPC A, 930 
euro + 70 euro, tel. 0495-769.180.

ALLERLEI

MASSAGE – Dame geeft massage te 
Grimbergen, (niet erotisch), gsm 0470 
564 165 

PC-HELP – Last van virussen? Installa-
tie- en (te) trage systemen? Optimaliseren, 
beveiliging en onderhoud…. IT-specialist 
kom aan huis uw computerproblemen op-
lossen. Snelle service. GSM 0478 211.835 
Info: www.pck-it.be

RELATIE – Dame 71 jaar zoekt man 
voor relatie en te genieten van het leven, 
tel. 0472-331.240. 

TINNEN VOORWERPEN GE-
ZOCHT – Allerlei tinnen voorwerpen 
gezocht, zoals borden, sloepterrines, als-
ook oude munten, oude klokken en uur-
werken, tel. 0478-961.039.

VERHUIS - van woning naar apparte-
ment, serviceflat of rustoord? Weet je niet 
waar te beginnen met inpakken ? Advies 
nodig bij het leeghalen van kelder tot zol-
der? Enkel bestelwagen nodig met chauf-
feur om naar het containerpark te gaan ? 
Bel voor meer info 0474 47 23 66

GRAVELBIKES - Te koop & te huur. 
Staal/carbon/aluminium/titanium, custom 
build. Meer info op www.gravelbike.be

ADMINISTRATIE - Administratieve 
ondersteuning nodig, zie je door het bos 
de bomen niet meer? Ik help je graag met 
je maandelijkse afsluiting of klassement, 
aanwerving, marketing, facturatie, aanwe-
zigheid op sociale media? Dit kan via een 
interim of IBO contract. Bel me zeker voor 
meer info en quality time voor jezelf of 
met je gezin 0474 47 23 66

LEEGMAKEN – Ik koop alles, leegma-
ken van huizen, appartementen, kelders, 
zolders, enz. Ook schoonmaken huizen. 
Cash 7/7 – 0474 80 44 45

FEEST – BBQ, trouw, lente, communie 
of bedrijfsfeest op komst? Wij zorgen voor 
de maaltijd, drank, personeel, decoratie 
en het materiaal. Je hoeft nergens aan te 
denken, zelf niet aan de afwas. Wij zorgen 
voor een geslaagd evenement. Mail ons 
voor een gepersonaliseerde offerte, zug-
oe.traiteur@gmail.com, 0486 66 33 30

PLAATS HIER 
UW ZOEKERTJE VOOR 

SPULLEN DIE JE GRAAG 
VERKOOPT.

Deze rubriek is voor zoekertjes van particulieren en vaste adverteerders. Commerciële zoekertjes van bedrijven, zelfstandigen en 
vrije beroepen zonder bijgaande advertentie worden NIET geplaatst. Gelieve hiervoor de reclameverantwoordelijke te contacteren 
op 0477 72 36 33 (Erwin van Gucht). De zoekertjes dienen ten laatste 15 dagen voor verschijning in ons bezit te zijn. Zoekertjes 
die ons later bereiken, verschijnen automatisch in de volgende editie. De zoekertjes vallen buiten de verantwoordelijkheid van de 
redactie en verbinden de uitgever noch de redactie tot enige verbintenis. 

Rubriek: ........................................................ Naam: ................................................................... Tel.: ...................................................

Adres: ......................................................................................................................................................................................................

Plaats hier uw particulier zoekertje. Vul onderstaand rooster in en stuur het
samen met een briefje van 10 euro op naar: Joris Herpol, Steenweg op Brussel 33

te 1780 Wemmel. Het verschijnt 1 keer in onze 4 edities. 
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